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ZAPISNIK SA 25. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA 
CRIKVENICE 

održane dana 24. veljače 2016. godine u 18,00 sati 
 

Nazočni članovi Gradskog vijeća: 
 
Josip Friš, Mato Gavran, Lovorko Gržac,ing., Paulo Krmpotić, Darko Pavlić, Kuzman 
Dokoza, Zdravko Pernar, Igor Posarić, Ivana Ševerdija, Branko Kleković, Davorka 
Vukelić Ljubobratović, Marina Baričević, Damir Lončarić, dr. Dragan Magaš, Žarko 
Stilin, Dino Manestar i Vedran Antić. 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       
 
 
Sjednici su nazočni: 
 
Gradonačelnik Damir Rukavina, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, 
zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić, pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za 
financije, turizam i gospodarstvo mr.sc. Jasna Perhat, pročelnica Upravnog odjela za 
komunalni sustav, prostorno uređenje, zaštitu okoliša i imovinu  Stanka Car, Henrik 
Ježić predstavnik KTD „Vodovod-Žrnovnica“, direktor EKO Murvice d.o.o.Radivoj 
Belobrajić, direktor Murvice d.o.o. Jevgenij Prpić, Tea Car Reljac - voditeljica TIC-a 
Turističke zajednice Grada Crikvenice, v.d. ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice 
Irena Krmpotić, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, ravnateljica 
Ustanove u kulturi Sanja Škrgatić, ravnateljica OŠ Zvonka Cara Desiree Pečaver, 
ravnateljica OŠ Vladimira Nazora Deana Čandrlić Zorica, Filip Stojević – tajnik 
Dječjeg vrtića „Radost“ Crikvenica, voditeljica Odsjeka Vjekoslava Glavan, 
predsjednik Savjeta mladih Gracian Čop, Denis Beganović - predstavnik bošnjačke 
manjine, predstavnici medija Anto Ravlić– Novi List, Rade Puhar – Internet TV. 
 

Aktualni sat  

 

Na aktualnom satu nazočne je pozdravio Denis Beganović predstavnik bošnjačke 

nacionalne manjine i sve nazočne pozvao na svečanost koja će se 03. ožujka 2016. 

održati u Gradskoj vijećnici a povodom obilježavanja dana neovisnosti Bosne i 

Hercegovine. 

Darko Pavlić postavlja pitanje da li će se stara škola do sezone urediti izvana. Drugo 

se pitanje odnosi na gradnju socijalnih stanova odnosno da li su poznati kriteriji za 

dodjelu istih i kolika će biti najamnina. Zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić 

odgovara da su radovi na staroj školi zastali zbog izmjene projekta. Projekt stare 

škole se je mijenjao iz razloga problema sa statikom ali se nadamo da ćemo se 

uspjeti držati planiranih radova. Kada se radi o dodjeli socijalnih stanova isti se 
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dodjeljuju putem natječaja a kriteriji se definiraju svake četiri godine. Tako će i ove 

2016. godine biti definirani kriteriji i to prvenstveno socijalni. 

Vedran Antić  pita da li je izabran izvođač radova za Trg Selce odnosno da li je 

okončan natječaj. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da natječaj 

završava odlukom o odabiru te se nada da će radovi započeti za dvadesetak dana. 

Prvi će se dio radova izvoditi prije sezone a druga će faza ići u jesen. 

Marina Baričević postavlja pitanje da li se prilikom radova u Vukovarskoj ulici mogu 

napraviti i radovi vezani za kanalizaciju i odvodnju kako se novoasfaltirana ulica ne bi 

ponovno raskopavala. Nadalje pohvaljuje TZ Crikvenicu radi organiziranja edukacije 

privatnih iznajmljivača u projektu E visitor, međutim napominje da oko 50 

iznajmljivača nema kompjutere i nisu educirani za rad na njima. Pita da li će TZ 

pomoći tim iznajmljivačima prilikom prijave turista. Zamjenik gradonačelnika Veselko 

Mutavgjić odgovara da se prilikom radova u Vukovarskoj ulici neće položiti 

kanalizacija jer to iziskuje nepotreban trošak. Inače Vukovarska je ulica u zahvatu 

anglomeracije Crikvenica- Novi Vinodolski. Inače postoji volja da se većina kuća 

spoje na  ulicu niže,  kroz privatna dvorišta. Tea Car Reljac voditeljica TIC Crikvenica 

odgovara da je sustav E visitor uvela Hrvatska Turistička zajednica. Promjene nisu 

velike ali smo organizirali dvije edukacije. TZ Crikvenica stoji na usluzi svim 

iznajmljivačima pa tako i onima koji se ne snalaze putem računala. 

Igor Posarić traži da mu se  pismeno dostavi odgovor na pitanje sa prošle sjednice 

što nije izvršeno a radi se o gradnji zida na balustradi. Da li se ista gradnja smatra 

malom komunalnom akcijom i da li je za izvođenje radova konzultiran arhitekt 

cjelokupnog zahvata balustrade. Daljnje se pitanje odnosi na komunalnu naknadu. 

Naime odlukom Vlade RH lokalne jedinice moraju Vladi dostavljati spisak ne platiša 

komunalne naknade. Pita da li je to naša lokalna jedinica napravila, te traži da se 

popis dostavi svim vijećnicima. Naglašava da ukoliko je objekt veći dio godine 

zatvoren, odnosno ne posluje oslobođen je plaćanja komunalne naknade – analogno 

tome i iznajmljivač apartmana koji ne iznajmljuje u zimi trebao bi biti oslobođen 

komunalne naknade. Drugo je pitanje vezano za energetiku odnosno na budućnost 

plinske mreže na području Crikvenice. Kao lokalna samouprava Grad bi trebao tražiti 

preispitivanje davanje koncesije Energu, jer po pitanju plinske mreže na našem 

području nije ništa poduzeto. Na isto pitanje traži pisani odgovor. Zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da će sjesti sa predstavnicima Energa i 

vidjeti da li u planovima imaju Grad Crikvenicu i da li su uvjeti iz koncesije ispoštivani. 

Kuzman Dokoza postavlja pitanje vezano za Ulicu J.T. Košuljandića i nastavak 

Katrica koji nema na drugom kraju izlaz odnosno slijepa je ulica. Pita da li postoji 

mogućnost izlaska na drugoj strani kako bi se olakšalo prometovanje i izlaz na D8 

koji je naročito otežan u sezoni. Drugo se pitanje odnosi na javnu rasvjetu od Črnog 

mula do Kačjaka. Vidljivo je da fale rasvjetni stupovi i gotovo čitav taj predio je u 

mraku. Da li se stupovi mijenjaju ili su pokradeni. Zamjenik gradonačelnika Veselko 

Mutavgjić odgovara da se je već razmatralo kako se sa istočne strane ulice J.T. 
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Košuljandića spojiti na D8 i time napraviti istu ulicu prometnijom sa dva izlaza – 

ulaza. Problem je u privatnom vlasništvu ali se sa istom procedurom mora započeti. 

Kada se radi o rasvjetnim stupovima isti su otuđeni. 

Mato Gavran postavlja pitanje rasvjete u Dvorskoj- Ribarskoj ulici koja je nedostatna. 

Nadalje navodi da kako se svi zaklinjemo u zakonitost u zapošljavanju raspolaže sa 

informacijom da  direktor Jadran d.d. kada je zaposlen na to radno mjesto nije 

ispunjavao uvjete, a da je ipak postavljen. Moli gradonačelnika da ukoliko ima 

saznanja da ih iznese. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da u 

Ribarskoj ulici postoji rasvjeta samo je pitanje u kom obimu i navodi da je jedan dio 

kabela već postavljen te će se uskoro situacija popraviti. Gradonačelnik odgovara da 

ne zna da li na pitanje o zapošljavanju direktora Jadran d.d. može odgovoriti. 

Upoznaje nazočne da je lanjske godine u 9. mjesecu dobio kopiju kaznene prijave 

koja je bila upućena na Dina Manestra a i na Državno odvjetništvo. Istu je kopiju 

dobio i predsjednik Gradskog vijeća u kojoj se navodi da Dino Manestar ne 

zadovoljava uvjetima. Prema Odluci Vlade RH iz 2012. godine propisani su uvjeti za 

trgovačka društva u kojima ima vlasništvo država Hrvatska, odnosno članove 

nadzornih odbora i upravnih odbora. Za članove uprava kriteriji su VŠS i VSS sa 5 

godina radnog iskustva na tome. Uz prijavu je i životopis  Dina Manestra u kojem se 

navodi da je 2011. završio VSS a imenovan je 2013. godine za predsjednika Uprave. 

Gradonačelnik obrazlaže da kada je dobio iste kopije dopisa nazvao je predsjednika 

Gradskog vijeća te su došli zajednički do zaključka da neće ništa poduzimati jer je 

isto upućeno na Državno odvjetništvo i neka ono postupi po istome. Nakon formiranja 

nove Vlasti najavljeno je raspisivanje natječaja za članove nadzornih odbora i 

članove novih uprava za što smo i mi zainteresirani i imamo kandidata. Iz tog smo 

razloga poslali upit DUD-iju koji nas u odgovoru upućuje na članke zakona koji 

govore tko se može sve kandidirati i tko zadovoljava. Na tim stranicama piše 

decidirano da kandidati moraju imati VŠS ili VSS sa 5 godina radnog iskustva u toj 

struci. Nadalje navodi da će zatražiti od DUDI-ja i Državnog odvjetništva o čemu se 

radi , a navodi da je uvjeren da kolega vijećnik ne bi obmanuo građanstvo. 

Branko Kleković postavlja pitanje vezano za Trg Stjepana Radića u Crikvenici i 

navodi da se  je za  nevremena sa središnjeg dijela obalnog zida čula buka od 

pregradnih zidova. Djelovanje mora moglo bi učiniti štetu. Nadalje napominje da info 

punktovi na Trgu Stjepana Radića ne rade. Daje primjedbu i prijedlog da se stajališta 

city busa bolje obilježe vertikalnom i horizontalnom signalizacijom a zbog same 

sigurnosti u prometovanju. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da 

izvođači nisu pogriješili već je nedostatak u samom projektu gdje nije dobro 

zamišljeno, jer je snaga mora  jača od gravitacije. Napravljen je podvodni snimak na 

štetu projektanta i isto će se sanirati. Naglašava da će se stajališta city busa bolje 

označiti a da će se u dogledno vrijeme formirati i nova stajališta, a do turističke 

sezone obnoviti će se vertikalna i horizontalna signalizacija. 

Žarko Stilin postavlja pitanje što će se napraviti u prometovanju turističkog vlaka 

obzirom na parkirana vozila prema Selcima uz more i u nastavku u ulici Emila Antića. 
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Drugo je pitanje koliko je sredstva povučeno iz Europske unije u 2015. godini i u 

ovom mandatu, te koliko je u mandatu povučeno sredstava iz državnog proračuna. 

Nadalje je pitanje što se je sve napravilo vezano za energetsku učinkovitost u 2015. 

godini. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je Grad kontaktirao 

sa projektantom kako riješiti prometovanje turističkog vlakića, parkiranje i promet 

istovremeno. Moguće je rješenje postavljanje displeja ili protočnost prometa zatvarati 

rampom zbog prometovanja vlakića, zatim iscrtavanje parkirnih mjesta. Model se 

mora razraditi do konca ožujka a sa realizacijom bi se išlo u turističkoj sezoni. Za 

ostala pitanja odgovoriti će se pisanim putem. 

Dino Manestar obraća se vijećnicima navodeći da ga je kolega Gavran stavio u 

neugodnu poziciju jer se kao vijećnik mora braniti za ono što nije napravio, međutim 

naglašava da to nije prvi put. Ne sumnja u gradonačelnikove dobre namjere  jer 

navodi, kojem bi gradonačelniku smetalo da je na čelu najvećeg poduzeća u Gradu 

osoba koja je sudjelovala u stečajnom postupku i učestvovala u dovođenju Jadrana 

barem na nultu poziciju sa mogućnošću da krene naprijed što će se već ove sezone 

vidjeti. Zahvalio je gradonačelniku što je došao na predstavljanje sveobuhvatnog  

dokumenta – strateški plan Jadrana za desetogodišnje razdoblje i dao podršku 

dokumentu. Kada se radi o anonimnim prijavama naglašava da smo već o prijavama 

raspravljali kada  je grupa vijećnika prozvala njegovu bivšu tvrtku Hotel Selce, pa su 

nakraju dobili odgovor od radnika Hotela Selce. Bilo je još anonimnih prijava ali 

kaznenog postupka nema. Navodi da je čist i da si može priuštiti da svaki puta kada 

dobije kaznenu prijavu ode na policiju i prijavi nepoznatog počinitelja ali se time 

policija ne bi bavila. Dodaje da kada se radi o imenovanju direktora Uprave da on ne 

imenuje sam sebe već postoje službe koje to rade. Nadalje poziva gradonačelnika da 

javno pred vijećnicima pročita dio odluke Vlade i navodi da treba čitati ono što piše a 

ne ono što bi htjeli da piše. Moli da se za slijedeće vijeće svim vijećnicima dostavi ta 

odluka ili ako ne da će je sam poslati vijećnicima. Nadalje postavlja pitanje 

gradonačelniku da li mu on na čelu Jadrana smeta, da li mu smeta što se redovno 

isplaćuju plaće, što se redovno Gradu i svim službama isplaćuju obveze, da li mu 

smetaju investicije Jadrana. Dino Manestar postavlja pitanje vezano za članak u 

Novom listu koji govori o investicijama  na području Grada Novog Vinodolskog i 

Crikvenice.  Od oko ukupno navedenih 10 investicija na tom području  u Crikvenici je 

jedino javna investicija sanacija stijenskog pokosa Havišće u Jadranovu. Zanima ga 

kako je došlo do toga da to financira Grad. Gradonačelnik odgovara da se nada da je 

vijećnik Manestar shvatio da njegove namjere nisu loše, jer da su loše bio bi reagirao 

u devetom mjesecu a ne čekao pet mjeseci. Naglašava da je bio na prezentaciji 

vezano za strateški plan i sve podržao.  Prijavu je dobio u devetom mjesecu kao i 

predsjednik Gradskog vijeća te istu nisu dali ni u stranku a ni koalicijskim partnerima. 

Traži samo da sve bude u skladu sa Zakonom, a protiv Dina Manestra naglašava da 

nema ništa a nada se da ni Dino Manestar nema ništa protiv njega kao 

gradonačelnika. Navodi da je Odluka Vlade od 16. 02. 2012. u kojoj se govori kako 

kandidati koji se predlažu za nadzorne odbore, uprave trgovačkih društva gdje je 

država suvlasnik ili ima dionice moraju zadovoljavati uvjete više ili visoke stručne 
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spreme sa pet godina na odgovarajućoj spremi. Ponovo naglašava, da je imao loše 

namjere za optuživanje onda bi to upotrijebio pred izbore. Naglašava da nije nikoga 

optuživao niti želi optuživati. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara 

da je gospodarska aktivnost u Gradu veća nego je prikazana. Slika u veljači biti će 

bolja. Naglašava da Grad ima najviše problema sa marketingom, koji direktno ne 

pripada njegovom odjelu pa se na taj način stvara kriva percepcija i o investicijama. 

Samo rebalans od 120 miliona  govori o investicijama. Ove je godine čak i Županija 

potegnula dobro na nivou Grada sa Thalassotherapiom. Što se tiče Havišća Lučka 

kapetanija dala je nalog da Grad Crikvenica sanira brdo od 15 metara visine. U 

potpisivanju je i ugovor sa Hrvatskim vodama, odnosno kada se od europskih 

fondova osigura novac početi će sa radovima na kanalizaciji. Inače Grad kreće sa 

investicijom u Selcima – trgom. Dino Manestar naglašava da mu je drago čuti da 

gradonačelnik nema zamjerki na poslovanje i vođenje  Jadrana. Kada se radi o 

Odluci Vlade voli bi da se ista citira iz razloga jer u prvom dijelu rasprave vijećnik 

Gavran citira odluku dok se  u drugom dijelu rasprave naglašava da nismo sigurni što 

piše u odluci. Traži od stručnih službi da se svim vijećnicima dostavi predmetna 

odluka Vlade RH. 

Paulo Krmpotić postavlja pitanje obzirom na natječaje europskih fondova, da li Grad 

ima namjeru kandidirati na natječaj Dom prosvjete u Selcu obzirom na stanje u kojem 

se nalazi. Osim udruga u zgradi Doma smještena je i knjižnica kojoj je otežana 

djelatnost. Isto se odnosi na Dom u Dramlju i Dom u Jadranovu. Drugo je pitanje 

upućeno na Turističku zajednicu obzirom na brojne upite građana. Da li Turistička 

zajednica ima izrađen Plan i program događanja za 2016. godinu i ukoliko ima gdje 

je objavljen. Nadalje kojom će se dinamikom odvijati isti kako se ne bi ponavljala 

dugogodišnja praksa organiziranja „na vrat-na nos“ Etno Selce, Dani Frankopana i 

slično već da bi se postigla razina kvalitete događanja kao što su događanja u 

organizaciji gradske uprave koju pohvaljuje kao Advent Crikvenica i „In  love in 

Crikvenica“ koji su prepoznati po kvaliteti i odličnoj organizaciji. Traži pisani odgovor 

svim vijećnicima. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je 

Ministarstvo zaštite okoliša raspisalo natječaj za energetsku učinkovitost javnih 

zgrada i u prvom dijelu su išle zgrade vezane za obrazovanje – škole vrtići, a u 

slijedeći dio će biti ostalo. Kada se radi o energetskoj učinkovitosti podrazumjeva se 

izrada krovišta, fasada, grijanja i ugradba stolarije. S tim u vezi krenuli smo sa 

projektiranjem za sva tri doma kako bi pripremili dokumentaciju i bili spremni za 

natječaj. 

Damir Lončarić ponavlja pitanje već nekoliko puta na temu vezovi za čamce na moru 

odnosne nelegalni vezovi. Prošle je godine naručen snimak stanja u tijeku ljetne 

sezone. Intencija nije poništavanje svih mjesta već dovođenja u red određenog broja 

sidrišta koji će biti pod nadzorom Grada. Traži da se dostavi pisani odgovor svim 

vijećnicima  što se je do sada napravilo po ovom pitanju. Drugo se pitanje odnosi na 

sanitarni čvor Ambulante u Selcima. Naime prostor ima dva zakupca – liječnik 

obiteljske medicine i stomatološka ambulanta. Sanitarni čvorovi ne funkcioniraju ili 
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otežano funkcioniraju. Isto treba kvalitetno riješiti jer takav jedan prostor mora imati 

adekvatan sanitarni čvor. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da 

imamo snimljenu situaciju kada se radi o vezovima na moru. Činjenica je da je plažni 

prostor sve više opterećen plovilima. Postoje dva načina rješavanja – jedan je da 

pokušamo proširiti lučko područje, ili da prostore damo u obliku koncesije koja će ići 

na tržište. U prostornom planu bi trebalo predvidjeti neku zonu za privez plovila na 

bove. Postoji problem ukoliko bi se zahvat u određenim lučicama izvodio ne postoji 

mjesto gdje bi se plovila premjestila, te bi se ista situacija trebala predvidjeti u 

planskim dokumentima. 

Kako je vrijeme za aktualni sat isteklo, glasovanjem se je utvrdilo produženje 

aktualnog sata kako bi vijećnik Josip Friš mogao postaviti pitanje. 

Josip Friš upućuje pohvalu zamjenici gradonačelnika  za organizaciju Valentinova i 

postavlja pitanje da li ima još kakav sličan program koji će organizirati Grad 

Crikvenica. Drugo se pitanje odnosi na daljnje radove na pomoćnom nogometnom 

igralištu. Zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić zahvaljuje na pohvalama i najavljuje 

manifestaciju u ožujku pod nazivom Spring Fest što bi značilo Ususret proljeću. 

Manifestacija će imati glazbeni i gastro program, ponuditi će se kozmetičke usluge, 

usluge masaže,promovirati će se zdravi život putem vožnje biciklima te će se održati 

cvjetni sajam. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara za pomoćno 

nogometno igralište da je napravljena 1. faza a da u drugoj slijedi završni sloj na 

podlogu – trava ili tepih za čiju se nabavku pregovara sa Hrvatskim nogometnim 

savezom. Tu je još i rasvjeta i zaštita ograde. U procesu je projektiranje stadionskog 

dijela za treninge kako bi isti u kompletu sa nogometnim igralištem mogli ponuditi 

HNS 2017. godine za U 17 prvenstvo Europe. 

 
Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku, a predsjednik 

Gradskog vijeća utvrdio je da je sjednici nazočno 17 vijećnika. 
Dnevni red sjednice jednoglasno je prihvaćen. 
 
 

D n e v n i   r e d  
 
1. Verifikacija Zapisnika sa 24. sjednice Gradskog vijeća, 
2. Prijedlog odluke o donošenju UPU Omorika (Dramalj-Crikvenica) – T15  
3. Prijedlog I. izmjena i dopuna proračuna Grada Crikvenice za 2016-18. godinu  
3.1. Opći i posebni dio Proračuna 2016-18. godine 
3.2. Prijedlog plana razvojnih programa – I. izmjene 2016-18. godine 
3.3. Prijedlog plana proračuna po izvorima – I. izmjene za 2016. godinu 
3.4.1. Upravni odjel za društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu – opisi I. izmjene 
2016-18. 
3.4.2. Upravni odjel za financije, turizam i gospodarstvo -  opisi I. izmjene 2016-18. 
3.4.3. Upravni odjel za komunalni sustav, prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 
imovinu -  opisi I. izmjene 2016-18. 
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3.5. Prijedlog programa javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi I. izmjene za 2016. 
godinu, 
3.6. Prijedlog programa gradnje objekata komunalne infrastrukture I. izmjene za 
2016. godinu, 
3.7. Prijedlog programa održavanja objekata komunalne infrastrukture I. izmjene za 
2016. godinu. 
4. Prijedlog programa potpora poljoprivredi na području Grada Crikvenice  
5. Prijedlog programa potpora razvoju ribarstva na području Grada Crikvenice  
6. Prijedlog izmjena i dopuna Općeg programa mjera poticanja razvoja poduzetništva 
na području Grada Crikvenice  
 
 
TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 24. sjednice Gradskog vijeća 
 
Vijećnici su sa  
15 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
donijeli slijedeći 
 
Z A K L J U Č A K 
Verificira se Zapisnik sa 24. sjednice Gradskog vijeća. 
 
TOČKA 2. Prijedlog odluke o donošenju UPU Omorika (Dramalj-Crikvenica) – 
T15  
 
 Uvodno obrazloženje dao je zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić. 
 U raspravi su učestvovali Branko Kleković i Marina Baričević. 
 
Vijećnici su sa  
15 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
2 SUZDRŽANA glasa 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
O D L U K U 
o donošenju UPU Omorika (Dramalj-Crikvenica) – T15 
(tekst Odluke KLASA:350-01/08-01/40, UR.BROJ.:2107/01-06/02-16-114 u privitku je 
Zapisnika i čini njegov sastavi dio). 
 
 
 

TOČKA 3. Prijedlog I. izmjena i dopuna proračuna Grada Crikvenice 
za 2016-18. godinu  
 

Obrazloženje Prijedloga I. izmjena i dopuna proračuna Grada Crikvenice za 
2016-18. godinu dao je gradonačelnik. 

Predsjednik Gradskog vijeća pročitao je tri amandmana gradonačelnika kao 
predlagača koji su postali sastavni dio Prijedloga. 
(amandmani gradonačelnika u privitku su Zapisnika i čine njegov sastavni dio) 
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 Predsjednik Gradskog vijeća nadalje je upoznao nazočne da je na Prijedlog 
izmjena i dopuna Proračuna vijećnik Dino Manestar podnio 18 amandmana.  
(amandmani vijećnika Dina Manestra u privitku su Zapisnika i čine njegov sastavni 
dio). 

Predsjednik Gradskog vijeća naglasio je da amandmani 4.,6.,7.,9.,12.,14. i 16.  
nisu u skladu s Poslovnikom, jer stavka sa koje se umanjuju sredstva ne postoji u 
Proračunu. 

Gradonačelnik se je očitao na amandmane 1.,2.,3.,5.,8.,10.,11.,13.,15.,17. i 
18. te je predsjednik pročitao očitovanje. 
(očitovanje gradonačelnika na amandmane vijećnika Dina Manestar u privitku su 
Zapisnika i čine njegov sastavni dio). 
 Od 18 podnijetih amandmana Dina Manestra, gradonačelnik nije prihvatio 17 
amandmana, dok je 1 amandman  djelomično prihvatio. Prišlo se je glasovanju po 
predloženim amandmanima osim za one amandmane za  koje je vijećnik Dino 
Manestar prihvatio obrazloženje gradonačelnika. 
 Za AMANDMAN br. 1 glasovalo je 8 vijećnika. Predsjednik je utvrdio da 
amandman nije prihvaćen. 
 Za AMANDMAN br. 2 glasovalo je 7 vijećnika. Predsjednik je utvrdio da 
amandman nije prihvaćen. 

Za AMANDMAN br. 3 glasovalo je 8 vijećnika. Predsjednik je utvrdio da 
amandman nije prihvaćen. 

Za AMANDMAN br. 5 glasovalo je 7 vijećnika. Predsjednik je utvrdio da 
amandman nije prihvaćen. 

Za AMANDMAN br. 8 glasovalo je 7 vijećnika. Predsjednik je utvrdio da 
amandman nije prihvaćen. 

Za AMANDMAN br. 10. nije se glasovalo jer je vijećnik Dino Manestar 
prihvatio obrazloženje gradonačelnika. 

Za AMANDMAN br. 11. nije se glasovalo jer je vijećnik Dino Manestar 
prihvatio obrazloženje gradonačelnika. 

Za AMANDMAN br. 13 nije se glasovalo jer je vijećnik Dino Manestar prihvatio 
obrazloženje gradonačelnika. 

 Za AMANDMAN br. 15 glasovalo je 7 vijećnika. Predsjednik je utvrdio da 
amandman nije prihvaćen. 

Za AMANDMAN br. 17 nije se glasovalo jer je vijećnik Dino Manestar prihvatio 
obrazloženje gradonačelnika. 

AMANDMAN br. 18 djelomično je prihvaćen od strane gradonačelnika kako to 
stoji u obrazloženju. Vijećnik Dino Manestar prihvatio je obrazloženje gradonačelnika 
pa se za ovaj  amandman nije glasovalo. Amandman je u izmijenjenom obliku kako 
stoji u obrazloženju gradonačelnika postao sastavni dio Prijedloga. 

Prišlo se je glasovanju po Prijedlogu izmjene Proračuna: 
 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
6 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
 
I. izmjene i dopune Proračuna Grada Crikvenice za 2016-18. godinu  
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Vijećnici su sa  
11 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
5 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
Opći i posebni dio Proračuna Grada Crikvenice za 2016-18. godinu 
 
Vijećnici su sa  
11 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
5 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
Plan razvojnih programa – I. izmjene za 2016-18. godinu 
 
Vijećnici su sa  
11 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
5 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
Plan proračuna po izvorima – I. izmjene za 2016. godinu 
 
Vijećnici su sa  
11 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
5 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili  
 
I. izmjene opisa Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu 
za 2016-18. godinu 
 
Vijećnici su sa  
12 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa 
prihvatili  
 
I. izmjene opisa Upravnog odjela za financije, turizam i gospodarstvo  za 2016-
18. godinu 
 
Vijećnici su sa  
12 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
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I. izmjene opisa Upravni odjel za komunalni sustav, prostorno uređenje, zaštitu 
okoliša i imovinu za 2016-18. godinu 
 
Vijećnici su sa  
11 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
5 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
Program javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi - I. izmjene za 2016. godinu 
 
Vijećnici su sa  
12 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
Program gradnje objekata komunalne infrastrukture - I. izmjene za 2016. godinu 
 
Vijećnici su sa  
11 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
5 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
Program održavanja objekata komunalne infrastrukture - I. izmjene za 2016. 
godinu 
 
(Prijedlog I. izmjena i dopuna proračuna Grada Crikvenice za 2016-18. godinu sa 

pratećim aktima KLASA: 400-06/16-01/01, UR BROJ:2107/01-05/01-16-4 u privitku 

su Zapisnika i čine njegov sastavni dio) 

 
 

TOČKA 4. Prijedlog programa potpora poljoprivredi na području 
Grada Crikvenice  
 
 Obrazloženje o Prijedlogu programa dala je zamjenica gradonačelnika Silvia 
Crnić. 
 U raspravi je učestvovao Dino Manestar. 
 
Vijećnici su sa  
16 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
P R O G R A M 
potpora poljoprivredi na području Grada Crikvenice  
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(tekst Programa KLASA: 402-01/15-01/45 UR. BROJ: 2107/01-05/03-16-8 u privitku 

je Zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

TOČKA 5. Prijedlog programa potpora razvoju ribarstva na području 
Grada Crikvenice  
 

Obrazloženje o Prijedlogu programa dala je zamjenica gradonačelnika Silvia 
Crnić. 
 U raspravi je učestvovao Dino Manestar. 
 
Vijećnici su sa  
17 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
P R O G R A M 
potpora razvoju ribarstva na području Grada Crikvenice  
(tekst Programa KLASA: 402-01/16-01/02 UR. BROJ: 2107/01-05/03-16-7 u privitku 

je Zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

TOČKA 6. Prijedlog izmjena i dopuna Općeg programa mjera 
poticanja razvoja poduzetništva na području Grada Crikvenice  
 

Obrazloženje o Prijedlogu programa dala je zamjenica gradonačelnika Silvia 
Crnić. 
 U raspravi je učestvovao Dino Manestar. 
 
Vijećnici su sa  
17 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli  
 
Izmjene i dopune Općeg programa  
mjera poticanja razvoja poduzetništva na području Grada Crikvenice 
(tekst Programa KLASA: KLASA:402-01/16-01/01 UR. BROJ:2107/01-05/03-16-6  u 

privitku je Zapisnika i čini njegov sastavni dio)      

 
Dovršeno u 20,00  sati. 
 
Stručna referentica za pripremu sjednica  Predsjednik Gradskoga vijeća 
             Gradskog vijeća i arhivu   
        Dubravka Pobor    Lovorko Gržac, ing. 
 

 


